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Saamhorigheid 
 

it keer een voorwoord dat 
niet over politiek gaat, 

maar over een ervaring die ik 
onlangs heb opgedaan en waar 
ik u deelgenoot van wil maken. 
Hebt u wel eens gehoord van 
Ride4kids? Ride4kids zet zich 
in voor kinderen met een stof-
wisselingsziekte. Als een kind 
deze ziekte heeft, is de levens-
verwachting niet hoger dan 10 
jaar. Helaas is er nog geen ge-
nezing van deze ziekte moge-
lijk. Ride4kids zet zich in om 
gelden bij elkaar te halen om 
onderzoek financieel te onder-
steunen naar de ontwikkeling 
van medicijnen of andere ge-
neeskundige mogelijkheden om 
deze ziekte te bestrijden. 
Waarom 
nu mijn 
voor-
woord 
hierover 
onder het 
kopje 
‘saamho-
righeid’? 
Wel, on-
langs heb 
ik samen 
met mijn 
echtgeno-
te Rita 
een heel mooie ervaring opgedaan 
met betrekking tot saamhorigheid. 
 

ide4kids organiseert jaarlijks 
een fietsevenement. Dit jaar 

aan de Franse kant van de Pyre-
neeën, waaraan verschillende 
teams deelnemen. Ieder teamlid 
heeft gezorgd voor een bedrag aan 
sponsorgeld. Ook een groep leer-
lingen van 6 VWO van het Da Vinci 
College die het keuzevak BSM 
(Bewegen, Sport en Maatschappij) 

in hun pakket hebben, deden mee 
aan dit evenement. Onze oudste 
kleindochter was één van de deel-
nemers, vandaar naast de sponso-
ring ook mentale steun. O.a. de Col 
du Tourmalet en de Col d’ Aubisque 
moesten beklommen worden. 
 

oewel er veel getraind was en 
ook zelfs één keer in de Lim-

burgse heuvels, is een col beklim-
men in de Pyreneeën met daarbij 
toch wel afstanden van tussen de 
60 en 80 kilometer, wel iets an-
ders dan de trainingen thuis. Dan 
blijkt ook hoe belangrijk het is, dat 
je samen bent, niet alleen de 
deelnemers van het Da Vinci Col-
lege, maar ook met al de andere 
deelnemers. Daar komt ook 
‘saamhorigheid’ om de hoek kij-
ken. Alleen kan je zoiets, als niet 

 echt ge-
oefend 

wielren-
ner, bijna 
niet vol-
brengen. 
Maar dan 

juist el-
kaar steu-

nen en 
moed in 
spreken. 

Bijzonder 
was dan 
ook, dat  

als de laatste deelnemer boven-
kwam – want iedere dag eindigde 
boven op één van de cols – te zien 
hoe de hele groep elkaar omhels-
de. We hebben het weer gedaan 
en daar straalde de saamhorigheid 
vanaf. Men liet elkaar niet in de 
steek en iemand die het moeilijk 
had werd gesteund en gecoacht. 
 

ellicht vraagt u zich af waar-
om schrijft hij dit nu. Ik 

moet bekennen dat ik die week 
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zeer ontroerd en onder de in-
druk was over de wijze waarop 
deze groep jonge mensen met 
elkaar omging.  
 

 
 

Het enthousiasme waarmee de 
laatste fietse(r)ster van de groep 
die boven kwam werd ontvangen 
en geknuffeld was hartverwar-
mend. Dit gold niet alleen voor 
het team van het Da Vinci, maar 
voor al de deelnemende teams. 
Saamhorigheid om met elkaar 
iets te doen om de medische 
wetenschap de middelen te ge-
ven om onderzoek te doen naar 
wellicht een geneesmiddel tegen 
deze dodelijke ziekte. 
 

ot slot werd op de Tourma-
let een herdenking gehou-

den voor alle overleden kin-
deren. Er stonden ook borden 
met foto’s van overleden kin-
deren. Alle deelnemers en ook 
‘supporters’ stonden in een 
soort van slakkenhuiskring met 
de armen om elkaar en er werd 
een oranje ballon opgelaten in 
de stilte die daar heerste.  
 

 
 

Heel indrukwekkend, maar ook 
een bron van inspiratie om door 
te gaan en SAAMHORIGHEID. 
 

ersoonlijk was ik diep onder 
de indruk van alles wat ik 

die week heb meegemaakt en 
gezien. Een reden om u als le-
den van het CDA hier deelge-
noot van te laten zijn. 
 

Jan Schuuring, voorzitter 
 

Verplaatsten  
marktmeestershuisje 

 

ijn eerste openbare 
optreden als wethou-

der bestond uit het start-
schot geven van de ver-
plaatsing van een gemeen-
telijk monument.  
Het marktmeestershuisje uit 
1910 staat op de hoek van de 
Koemarkt en is in zijn geheel 
verplaatst naar de andere hoek. 
Het verplaatsen van de ene 
kant van de markt naar de an-
dere kant duurde ongeveer 30 
minuten. Tijdens het verrijden 
is het huisje bovendien 180 
graden gedraaid om het op de 
juiste plek te kunnen zetten.  
 

 
 

In de nieuwe setting markeert 
het markthuisje de overgang 
naar de tweede pleinruimte 
voor de nieuw te bouwen 
markthal. De marktmeester 
gaat opnieuw gebruik van het 
huisje maken en heeft dan zicht 
op beide pleinruimtes. In de 
nieuwe situatie komt het huisje 
geheel vrij te staan. Waar het 
huisje stond, verrijst binnenkort 
de Markthal Purmerend. 
 

et verplaatsen van een 
gebouw is uit zichzelf al 

bijzonder. Dit moment bete-
kende echter meer voor mij dan 
enkel een openingshandeling 
als nieuwe wethouder. Ik dacht 
terug aan een half jaar geleden 
waarbij het CDA zich vol ingezet 
heeft voor het behoud van de 
historische binnenstad. De re-
den waarom de fractie uit de 
coalitie werd gezet en ik een 
half jaar geleden als wethouder 
gestopt ben. De tijden zijn in-

middels anders en ik kijk met 
veel vertrouwen naar de toe-
komst. Er zit een nieuw en 
energiek college die het behoud 
van de historische binnenstad 
onderschrijft. Soms denk ik wel 
eens dat het zo heeft moeten 
zijn dat uitgerekend dit mijn 
eerste openbare optreden was 
als nieuwe wethouder ‘stads-
ontwikkeling binnenstad’. Een 
mooi moment om de nieuwe 
koers van het huidige college te 
markeren.  
 

Eveline Tijmstra, wethouder 
 

Kunst in de etalage 
 

e organisatie van Kunst 
in de Etalage nodigde me 

uit om hun tentoonstelling te 
openen. Deze kunst is tot 5 
oktober te zien in de etalages 
van 14 winkels in de Peper-
straat en Padjedijk.  
Afgelopen tijd heb ik op diverse 
momenten in het openbaar mo-
gen spreken over de waarde van 
cultuur en het prachtige aanbod 
dat Purmerend heeft. Op dat 
soort momenten gaat het vaak 
over de grotere culturele instel-
lingen of evenementen: het 
aanbod van het theater, poppo-
dium of festivals. Maar er is zo-
veel meer in Purmerend. 
 

k vind het ontzettend leuk 
dat ik de opening mocht 

doen van deze kunstroute 
waarbij lokale kunstenaars hun 
werk laten zien. Een wat onbe-
kender aanbod in Purmerend, 
maar niet minder waardevol. 
Want wat voor grotere evene-
menten geldt, geldt ook hier-
voor: cultuur prikkelt, inspi-
reert, creëert ruimte voor ver-
beelding, vormt identiteit, geeft 
kleur aan het leven en geeft 
ons hoop.  
 

 
 

Het is zo waardevol omdat het 
kan aanzetten tot nadenken en 
reflectie. Maar ook kan het zor-
gen voor ontspanning en plezier. 
Cultuur zorgt voor verbinding 
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met elkaar en vergroot de ge-
meenschapszin. Dat is voor mij 
de waarde voor cultuur. Grote 
instelling of kleinere initiatieven. 
Beide even waardevol. 
 

Eveline Tijmstra, wethouder 
 
Purmerend en Beemster 
straks één gemeente? 

 
urmerend en Beemster 
kennen een lange geza-

menlijke historische verbon-
denheid. Regionaal is er spra-
ke van 50 jaar samenwerking. 
Sinds 1 januari 2014 werken 
beide gemeenten ambtelijk 
samen. In 2017 is deze amb-
telijke samenwerking geëva-
lueerd.  
 

 
 

Gelet op de ontwikkelingen in 
de regio, bestuurskracht en de 
financiële situatie heeft dit er-
toe geleid dat Beemster op 9 
januari 2018 een ingrijpende 
beslissing heeft genomen en 
Purmerend het verzoek heeft 
gedaan om bestuurlijk te fuse-
ren tot één gemeente. Wat CDA 
Purmerend betreft zou een be-
stuurlijke fusie een logische 
volgende stap kunnen zijn. Ze-
ker nu het verzoek hiervoor 
komt vanuit de Beemster.  
 

ij staan dan ook positief 
tegenover een mogelijke 

fusie maar hechten wel belang 
aan een zorgvuldig proces 
waarbij de inwoners zowel in de 
Beemster als Purmerend nauw 
worden betrokken. Zeker voor 
de inwoners van Beemster kun-
nen wij ons voorstellen dat dit 
een grote impact heeft. De 
waarborging van de waarden 
van de Beemster en Purmerend 
in deze nieuwe gemeente is 
voor CDA Purmerend dan ook 
erg belangrijk. Wat CDA Purme-
rend betreft gaat zorgvuldigheid 
voor snelheid en is de genoem-
de datum van 1 januari 2022 
een streefdatum en niet in 
steen gebeiteld. 
 

aarnaast vindt CDA Purme-
rend dat Purmerend en de 

Beemster een open houding 
moeten hebben naar de gehele 
regio Waterland. In diverse ge-
meenten om ons heen spelen 
vergelijkbare vraagstukken en 
oriënteren gemeenten als Lands-
meer en Waterland zich op hun 
toekomst. Wellicht dat hier kan-
sen liggen door gezamenlijk op 
te trekken en misschien uitein-
delijk wel te komen tot een 
grote gemeente in de regio Wa-
terland. Voor CDA Purmerend is 
dit geen doel op zich, maar als 
er een moment is om te kijken 
of daar kansen liggen, zeker in 
relatie tot de metropool regio 
Amsterdam, dan is het nu.  
Als CDA Purmerend stemmen 
wij in met de intentie om te fu-
seren met de Beemster en roe- 

pen wij het 
college op 

om daarbij 
op voor-

hand niet  
de ogen te sluiten voor de rest 
van de regio, maar deze actief in 
het proces te betrekken. 
 

Pascal Verkroost, fractievoorzitter 
 

Sociaal kapitaal helpt 
ons allemaal 

 

at is eenzaamheid.  
Er zijn heel veel definities 

van eenzaamheid. Eenzaamheid 
heeft veel gezichten. Vaak komt 
het neer op een gevoel dat je 
ervaart van gemis, van contact 
met vertrouwde mensen.  
 

 
 

Het gevoel hebben er niet toe te 
doen, buitengesloten voelen, op 
zoek zijn waar je bij hoort, wor-

stelen met je leven, een maatje 
missen, alleen op kamers, geen 
luisterend oor ervaren.  
 

 
De poster waarmee het CDA  
dit jaar aandacht vraagt voor  
de Strijd tegen Eenzaamheid. 

 

plossen van eenzaamheid 
begint met herkenning en 

erkenning. Eenzaamheid komt voor 
in alle leeftijden. Het kan van korte 
duur zijn, maar ook langdurig. 
Mensen zijn sociale wezens en 
hebben mensen nodig. Mensen 
kunnen niet zonder elkaar. On-
derzoek heeft uitgewezen dat 
langdurige eenzaamheid op den 
duur gezondheidsklachten kan 
veroorzaken. Hoe herken je de 
symptomen bij jezelf en bij 
mensen om je heen en hoe los 
je het op. Hoe zet je de stap 
over de drempel om te werken 
aan een konvooi van mensen 
om je heen. Het is makkelijker 
gezegd dan gedaan. Professor 
Jenny Gierveld, een autoriteit 
op het gebied van Eenzaam-
heid, zegt dat een sociaal net-
werk en het onderhouden ervan 
de belangrijkste remedie is te-
gen eenzaamheid. Ik vind het 
een sociale plicht om, daar 
waar mogelijk en gewenst, iets 
te doen aan ongewenste een-
zaamheid. Dit vraagt om actie 
van ons allemaal.  
 

DA Purmerend heeft con-
creet in eerdere jaren mee-

gewerkt aan een symposium 
over eenzaamheid; interviews 
gehouden met ouderen en wer-
kers in het veld. We hebben 
met een postercampagne aan-
dacht gevraagd voor dit pro-
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bleem. We hebben een gezelli-
ge toneelavond georganiseerd 
in het Stamhuis.  
Ieder jaar koken we voor een 
Samen Eten project in de 
Taborkerk. Allemaal om mensen 
over de drempel te helpen om 
in beweging te komen.  
 

 
 

Samen eten in de Taborkerk 
 

Dit jaar vragen we weer aan-
dacht met een postercampagne 
en op de sociale media. ‘Sociaal 
kapitaal helpt ons allemaal’. Zo 
geven we vanuit de politiek 
‘handen en voeten’ aan de strijd 
tegen eenzaamheid. 
 

p politiek vlak heeft het 
CDA gedaan gekregen dat 

er geld beschikbaar kwam voor 
een onderzoek door de GGD om 
te onderzoeken hoe groot het 
eenzaamheids-probleem is in 
Purmerend. Gebleken is dat de 
helft van de ouderen zich matig 
tot ernstig eenzaam voelt en 
dat de wijk Wheermolen eruit 
springt. Hieruit is het project 
BuurtBlik ontstaan naar een 
Haarlems voorbeeld. Ouderen 
gaan, ondersteund door mede-
werkers van Wonen Plus, in 
opdracht van de gemeente, met 
microfoon en iPad op pad om 
mensen te filmen over allerlei 
activiteiten in Purmerend en te 
bewegen om mee te doen. Zij 
geven er handen en voeten 
aan. We steunen deze activitei-
ten van harte en waren daarom 
aanwezig bij de aftrap tijdens 
de Open Dag bij moestuinver-
eniging Het Doplaantje. 
 

Annemiek Nuijens, raadslid 

CDA aanwezig bij 
opnames BuurtBlik 

 

ondagmiddag waren Lies-
beth Roet en Annemiek 

Nuijens namens het CDA 
Purmerend aanwezig bij de 
opnames van BuurtBlik bij 
moestuinvereniging Het Dop-
laantje. Tijdens De Open Dag 
van de Purmerendse moes-
tuinvereniging werd de poort 
gastvrij opengezet voor geïn-
teresseerden en de pas sa-
mengestelde filmploeg van 
BuurtBlik.  
Door het regenachtige weer 
was de belangstelling matig, 
maar het enthousiasme van de 
filmers niet minder.  
 

uurtBlik is een filmproject 
dat met ondersteuning van 

WonenPlus in opdracht van de 
Gemeente is opgezet in de 
strijd tegen eenzaamheid. On-
derzoek door GGD heeft uitge-
wezen dat de helft van de seni-
oren zich matig tot ernstig een-
zaam voelt. Dit project koppelt 
het activiteitenaanbod voor 
ouderen in Purmerend enerzijds 
en potentiële deelnemers an-
derzijds op een verfrissende 
wijze aan elkaar. Zij gaan de 
eenzaamheid te lijf met micro-
foon en iPad: leuk om te zien, 
maar nog leuker om te doen. 
Rien Brak is ambassadeur van 
het Purmerendse project.  
 

 
 

BuurtBlik ambassadeur  
Rien Brak in gesprek met  
wethouder Harry Rotgans 

 

p de nu volgende foto zien 
we CDA-commissielid Lies-

beth Roet in gesprek met Sylvia 
Chang over de bijzonderheden 
in haar tuin in Het Doplaantje 
en wat dit voor haar betekent: 

verse groenten en kruiden, be-
weging, frisse lucht en contac-
ten met anderen! 
 

 
 

Liesbeth Roet in gesprek  
met Sylvia Chang 

 

ylvia Chang is ook actief in 
De Wereldtuin in West-

beemster, een project van men-
sen uit alle landen van de wereld 
die houden van de tuin en daar 
graag mensen ontmoeten uit 
verschillende landen en cultu-
ren. Door maatschappelijke par-
ticipatie vinden zij de mogelijk-
heid om hun isolement te door-
breken: de tuin haalt hen hun 
huis uit en brengt hen in contact 
met de buitenwereld. 
 

Annemiek Nuijens, raadslid 
 

Beeldkwaliteitsplan 
Wagenweggebied 

 

oor de crisis zijn al de 
eerste stappen gezet om 

het Wagenweggebied lang-
zaam om te vormen naar 
een stadswoonwijk. De nu 
geldende welstandscriteria 
voor het Wagenweggebied 
dateren daardoor nog uit 
2006. Voor het Wagenweg-
gebied is op 1 juni 2017 een 
nieuwe ruimtelijke visie op-
gesteld in de vorm van het 
Ambitiedocument Wagen-
weggebied. Het Ambitiedo-
cument gaat uit van een 
meer organische transfor-
matie van het gebied, waar-
door de geldende wel-
standscriteria zijn achter-
haald. Daarom is nu op basis 
van het ambitiedocument 
een nieuw beeldkwaliteits-
plan voor het Wagenwegge-
bied opgesteld. 
 

n de commissie stedelijke 
ontwikkeling en beheer van 

september is het beeldkwali-
teitsplan besproken in combina-

O 

Z 

B 

O 

S 

V 

I 



zie ook: www.cda.nl/noord-holland/purmerend Nieuwsbrief CDA Purmerend, oktober 2018 5

tie met de memo van de wet-
houder over de wens van het 
college om langs het spoor ho-
ger te kunnen bouwen dan 12 
lagen die nu vastgelegd zijn in 
het ambitiedocument. Het CDA 
is blij dat het college de vraag 
nu gelijktijdig voorlegt en niet 
bij elk afzonderlijk bouwplan 
achteraf. Alleen zo kan er na-
melijk een integrale afweging 
worden gemaakt. 
 

et CDA heeft altijd kansen 
gezien voor hoogbouw 

langs het spoor. In die zin zijn 
wij dan ook niet tegen meer 
dan 12 bouwlagen op deze lo-
catie, zolang het maar geen 
doel op zich wordt. Als er hoger 
gebouwd gaat worden en trou-
wens ook als het bij de nu ge-
noemde 12 hoog blijft dan is het 
voor het CDA wel erg belangrijk 
dat de nieuwe bebouwing goed 
aansluit op haar omgeving. Dat 
betekent geen massieve wand 
van 20 verdiepingen hoog vanaf 
de P3 naar de Albert Heijn, maar 
variatie. Naast de stedenbouw-
kundige inpassing is voor ons de 
afwikkeling van het verkeer en 
het parkeren een belangrijk on-
derwerp waar wij kritisch naar 
kijken. Het gaat ons dus om de 
totale samenhang want wonen is 
meer dan alleen huizen. Kortom 
het CDA ziet kansen langs het 
spoor om hoger te bouwen dan 
de nu opgenomen 12 lagen, 
mits voldaan wordt aan de hier-
voor genoemde punten. 
 
 

e bereidheid om af te wij-
ken van de in het ambitie-

document genoemde hoogtes 
geldt overigens niet voor de 
andere locaties in het Wagen-

weggebied. De meegegeven 
kaders voor de hoogte zijn wat 
het CDA betreft daar echt het 
maximum. Sterker nog wij zou-

den graag zien dat hier gekozen 
wordt voor een gemiddelden 
tussen het minimum en het 
maximum en niet automatische 
voor het maximale. 
 

an het beeldkwaliteitsplan 
zelf. Het CDA is blij met de 

getoonde sfeerbeelden die goed 
aansluiten bij de al gerealiseer-
de nieuwbouw. Het is belangrijk 
dat het Wagenweggebied geen 
lappendeken wordt van allerlei 
totaal verschillende stijlen, 
maar een stadswijk met ste-
denbouwkundige samenhang. 
Dit zien wij goed vertaald in 
het beeldkwaliteitsplan met 
uitzondering voor de ruimtelij-
ke typologie ‘Plek’. In het 
beeldkwaliteitsplan staat voor 
deze locatie: Solitaire gebou-
wen kunnen qua vormgeving, 
hoogte, uitstraling, kleuren en 
materialen afwijken van de rest 
van het gebied.  
 

et CDA wil deze ruimte niet 
bieden en is van mening 

dat er in het Wagenweggebied, 
zeker gezien de omvang en de 
geplande bouwvolumes eigen-
lijk ook geen sprake is van ech-
te solitaire plekken. Zoals ge-
zegd is voor het CDA het uit-
gangspunt dat alles een verge- 

lijkbare steden-
bouwkundige kwa-
liteit moet hebben, 
waarbij de getoon-
de sfeerbeelden en 

de al aanwezige 
nieuwbouw maat-

staf zijn voor de 
beeldkwaliteit. Dat 

wil niet zeggen 
geen variatie in 

bebouwing, maar 
wel met samen- 

hang en een stedenbouwkun-
dige kwaliteit. Daarom zijn wij 
met een amendement geko-
men op dit punt. 

Helaas is een meerderheid van 
de raad van mening dat we 
geen beperkingen in de beeld-
kwaliteit moeten opleggen en 
heeft het amendement het niet 
gehaald. Dat betekent dat het 
vanuit het beeldkwaliteitsplan  

 nu bijvoorbeeld 
mogelijk is om voor 

de typologie ‘Plek’ 
een wit spiegelend 

gebouw neer te 
zetten. Gelukkig 

maakt de raad bij 
de benodigde nieu-

we bestemmings-
plannen nog een 

definitieve keuze. 
Als CDA blijven wij 

dan, uiteraard  
naast alle andere afwegingen 
over bijvoorbeeld parkeren en 
verkeer, inzetten op een goede 
inpassing en ruimtelijk samen-
hang met de rest van het Wa-
genweggebied. 
 

Bronvermelding van de figuren:  
Beeldkwaliteitsplan Wagenweg-
gebied Gemeente Purmerend 
 

Pascal Verkroost, fractievoorzitter 
 

CDA-fractie bezoekt  
InterWhere 

 

 
 

p dinsdag 11 september 
zijn wij op bezoek ge-

gaan bij de huurdersvereni-
ging InterWhere. Met de 
voltallige fractie werden wij 
ontvangen en zijn wij in ge-
sprek gegaan met deze 
huurdersvereniging.  
 

nterWhere komt op voor de 
belangen van de huurders en 

treedt geregeld op als interme-
diair tussen huurders en de 
eigenaar dan wel verhuurder. 
Ook de directeur van woning-
bouwvereniging Intermaris was 
aanwezig. Intermaris heeft als 
doelstelling om veel van hun 
bezit te verduurzamen. Bij het 
verduurzamen komen vele as-
pecten boven die ondergeschikt 
zijn voor bijvoorbeeld een aan-
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nemer. Denk hierbij ook aan 
het regelen van een rustkamer, 
want tijdens een renovatie in  

 

Vrnl. Annemiek Nuijens, Michel Se-
gers, Fred Koot en Pascal Verkroost; 
2e van links: George van der Laan, 

voorzitter InterWhere 
 

een flatgebouw stopt de ge-
luidsoverlast niet als ze klaar 
zijn bij jouw appartement. Om 
dan even te ontvluchten van 
het bouwlawaai is mede door 
inzet van InterWhere een open-
bare woonkamer ingericht al-
waar men rustig kan lezen of 
een kopje koffiedrinken. 
 

nterWhere verzamelt alle 
klachten en brengt deze on-

der de aandacht van de eige-
naar, ook geven ze tips aan 
huurders om de energiekosten 
te reduceren, de tips variëren 
van het wijzen op gebruik van 
Ledverlichting tot het optimali-
seren van de ruimteverwarming. 
 

nterWhere verzorgt ook cur-
sussen voor bewoners, ze 

staan klaar voor alle vragen van 
hun leden. InterWhere heeft 
ongeveer 5000 leden, en het 
bestuur draait volledig op vrij-
willigers. 
 

Wij vonden het zeer interessant 
en zijn ook vertrokken met en-
kele vragen om verder over na 
te denken. 
 

Michel Segers, raadslid 
 
Eerste begroting van 

nieuwe raads- en  
collegeperiode 

 

e concept programma-
begroting 2019-2022 is 

de eerste begroting van het 
huidige college en is struc-
tureel sluitend. Het college 
wil naast investeren in lo-
pend beleid, met name in-
zetten op wonen, onderhoud 
van openbaar groen en 
duurzaamheid. 

et nieuwe college heeft 
veel ambities, samengevat 

in het coalitieakkoord.  
Een belangrijk uitgangspunt 
hierbij is dat het college samen 
op wil trekken met haar inwo-
ners en ondernemers. Wethou-
der Harry Rotgans: “We gelo-
ven erin dat verbinding van 
cruciaal belang is om de weg 
die we als stad zijn ingegaan, 
voort te zetten. Neemt niet weg 
dat ook wij als bestuur daar een 
belangrijke rol in spelen. Willen 
we die rol goed vervullen, dan 
moeten we ook daadkrachtig 
genoeg zijn om keuzes te ma-
ken. Wonen, onderhoud van 
openbaar groen en duurzaam-
heid zijn voor nu de belangrijk-
ste speerpunten. Natuurlijk 
houden wij ook de overige pun-
ten uit het coalitieakkoord op 
ons netvlies.” 
 

 
 

Voor de begroting in één 
oogopslag: zie pag.8. 
 

College van B&W Purmerend 
 

Ben Knapen  
CDA-lijsttrekker  

voor Eerste Kamer 
 

Et CDA-partijbestuur 
draagt Ben Knapen (67) 

unaniem voor als lijsttrekker 
voor de Eerste Kamer. Ben 
Knapen is op dit moment al 
senator voor het CDA, en 
was eerder staatssecretaris 
van Europese Zaken en Ont-
wikkelingssamenwerking. 
 

artijvoorzitter Ruth Peetoom 
is blij met de voordracht: 

“Het schaap met de vijf poten 
bestaat, en we zijn trots dat hij 
onze lijsttrekker voor de Eerste 
Kamer wordt. Ben Knapen is 
een wijs man met een grote 
bijdrage aan onze samenleving. 

En een warme persoonlijkheid 
bovendien.” 
 

 
 

Ben Knapen 
 

ybrand Buma: “Ben Knapen 
heeft de afgelopen jaren als 

Eerste Kamerlid en als be-
windspersoon bewezen een 
uitstekende antenne te hebben 
voor wat er in de samenleving 
speelt. Met zijn grote ervaring 
en bekendheid is Ben Knapen 
de ideale lijsttrekker voor ons 
team voor de Eerste Kamer.” 
 

oordat Knapen senator 
werd, was hij onder meer 

staatssecretaris van Buitenland-
se Zaken, directeur-generaal 
van de Europese Investerings-
bank en lid van de Weten-
schappelijke Raad voor Rege-
ringsbeleid. Ook als journalist 
was hij jarenlang actief; als 
correspondent in Zuidoost-Azië, 
in de Verenigde Staten en het 
oude West-Duitsland. Van 1990 
tot 1996 was hij hoofdredacteur 
van het NRC Handelsblad. 
 
Bestuursmededelingen 
 

Financiën 
 

 
 

ijn oproep in de vorige 
ledeninformatie om een 

extra geldelijke bijdrage aan 
onze CDA-afdeling Purme-
rend te overwegen, is door 
twee leden beantwoord met 
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een extra gift. Daarvoor on-
ze hartelijke dank.  
 

et zal helaas niet genoeg 
zijn om te voorkomen dat 

we dit jaar onze reserves moe-
ten aanspreken. Naar aanlei-
ding hiervan is in de bestuurs-
vergadering van september 
besloten om met ingang 1 ja-
nuari 2019 geen verjaardags-
kaarten meer te versturen. Fi-
nanciën zal dan ook voorlopig 
een blijvend agenda punt op de 
bestuursvergaderingen zijn.  
 

elukkig is bij de Gemeente-
raadsverkiezingen geble-

ken dat het CDA een groot aan-
tal stemmen heeft gekregen, 
zodat de doelstelling om invloed 
te hebben op de bestuurlijke 
gang van zaken in Purmerend 
wel vooruit is gegaan.  
 

 
 

Jan Dorrepaal 
 

aar zonder een plaatselijke 
CDA-afdeling (in de juridi-

sche vorm van een vereniging) 
is het meedoen aan verkiezin-
gen uitgesloten en het vormen 
van een CDA-fractie in de Ge-
meenteraad niet mogelijk.  
 

Daarom mocht de oproep in het 
julinummer van deze ledenin-
formatie aan uw aandacht zijn 
ontsnapt, hier ons bankreke-
ningnummer: NL02 RABO 0125 
7859 33 t.n.v. CDA-Purmerend. 
 

Jan Dorrepaal. penningmeester 
 

Enquête over het 
gebruik van papier 

 

eacht CDA lid, 
Vorig jaar heeft het be-

stuur van de CDA-afdeling 
Purmerend zich mede inge-
zet ter ondersteuning van de 
landelijke verkiezingen. Dit 

jaar heeft het bestuur samen 
met de fractie zich ingezet 
voor de gemeenteraadsver-
kiezingen. Voor, tijdens en 
na de verkiezingen hebben 
we regelmatig informatie 
naar onze leden gestuurd, 
enerzijds om u allen op de 
hoogte te brengen van onze 
activiteiten en anderzijds om 
u te stimuleren u in te zetten 
en bij te dragen aan de ver-
kiezingscampagnes. 
 

eden van de afdeling vormen 
statutair het hoogste orgaan 

in onze CDA-afdeling. Daarom 
moet het bestuur alle leden de 
gelegenheid geven door middel 
van een ledenvergadering om 
het verkiezingsprogramma en 
de kandidatenlijst goed te keu-
ren en daarmee vast te stellen. 
De praktijk wijst echter uit dat 
slechts een beperkt aantal leden 
aanwezig is op die ledenverga-
deringen waar dit besproken 
wordt. Wij weten uit opmerkin-
gen van sommige leden, dat 
velen zich niet (meer) willen 
verdiepen in de vergaderstuk-
ken, programma’s en jaarver-
slagen en eigenlijk alleen lid zijn 
ter ondersteuning van het CDA 
in ’t algemeen en onze CDA af-
deling in het bijzonder. 
 

Hoe nu met deze materie om 
te gaan? 
Het bestuur overweegt om een 
enquête te houden om te inven-
tariseren of we de hoeveelheid 
papier kunnen verminderen. 
Deze enquête is vooral bedoeld 
voor diegenen die de vergader 
stukken en verslagen op papier 
in de brievenbus krijgen. De 
verspreiding per e-mail levert 
naar wij verwachten minder 
problemen op, omdat de elek-
tronische post makkelijker is te 
verwijderen. 
 

chter soms krijgt u van ons 
voor verkiezingen reclame-

materiaal met het verzoek om dat 
te verspreiden of een poster om 
voor het raam te hangen. Natuur-
lijk is het u vrij te doen met die 
reclame wat uw wilt, maar het is 
voor de verkiezingscommissies 
een poging zoveel mogelijk be-
kendheid te geven aan de CDA-
standpunten. Maar ook hier over 

zijn afwijzende opmerkingen bij 
ons binnengekomen. 
 

 
 

Omdat wij in ieder geval geen 
ergernis bij u op willen opwek-
ken, gaan we alle leden een 
vragenlijst toesturen, zodat uw 
wensen zo veel mogelijk bij het 
bestuur bekend worden. Die 
vragenlijst gaan we nu opstel-
len en die krijgt u einde dit jaar 
ter beantwoording toegestuurd. 
Voor de leden met e-mail zal 
dat via die mogelijkheid plaats 
vinden, terwijl zij die daarover 
niet beschikken, een brief in de 
bus ontvangen. 
 

e hopen ruim voor de 
verkiezingen in 2019 

(Provinciale Staten, Europese 
en Waterschap verkiezingen) 
uw antwoorden binnen te heb-
ben, zodat we voor die verkie-
zingen met uw antwoorden re-
kening kunnen houden. 
 

Bestuur CDA-Purmerend 
 
Agenda 
 

ALV CDA-Purmerend: dinsdag 
30 oktober, Taborkerk, 20.00 uur  
 

CDA-najaarscongres:  
zaterdag 3 november in de  
Suikerfabriek in Groningen.  
 

ALV CDA-NH: zat. 24 november  
 

Kopij voor het januarinummer 
voor 24 december sturen naar 
kees.paul@upcmail.nl 
 

Bestuur 
 

Secretaris Mw. Sjoeky Brak 
 

Sawahstraat 43 
 

1448 BB Purmerend 
 

Telefoon: (0299)414600 
 

E-mail: sjoeky.brak@gmail.com 
 

Bankrekeningnummer:  
NL02 RABO 0125 7859 33 
t.n.v. CDA-Purmerend 
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Concept programmabegroting 2019-2022 
 

 
 


